
S PREDSEDSTVA OK SZDL

Delegatske poti so
premalo >izkoriščene<

Kar deset stališč pri opredeljevanju aktiv-
nosti Socialistične zveze za uspešno gospodar-
jenje in poslovanje organizacij združenega
dela v naši občini je sprejelo predsedstvo OK
SZDL na zadnji seji. Število le teh ni po-
membno zaradi same številke, pač pa vsled
področij, na katerih moramo frontno organi-
zirati in osredotočiti svoje delovanje in akcijo.
Sprejeta so bila po vsestranski in razvejani
razpravi o gospodarskih gibanjih v prvi polo-
vici leta.

Obnašanje v poslovnih odločitvah ter v sa-
moupravnih odnosih v organizacijah združe-
nega dela mora postati bistvenega pomena za
ohranjanje proizvodnje in njeno večje izvoz-
no vključevanje na konvertibilno področje.
Storiti moramo torej vse, da samoupravni
odnos gledan v luči ekonomskega odnosa ne
bo ostal izničen. To pa terja aktivno uresniče-
vanje vloge delavcev v združenem delu, da
neposredno preko delegatskega sistema spre-
jemajo odločitve in odgovornosti. Nasploh se
v teh zaostrenih pogojih gospodarjenja vse
premalo »poslužujemo« delegatskih poti.
Ugotavljamo pa, da nekateri sistemski zakoni
ne delujejo v smislu ekonomičnosti, pobude
za večje in drugačno uveljavljanje teh zako-
nov pa preko delegatskih skupščin praktično
ne sprožamo. Zato moramo v nastali situaciji
oziroma v teh težavah še bolj razvijati in
krepiti delegatski sistem ter odgovornost
družbenopolitičnih organizacij za njegovo de-
lovanje. Povečanega izvoza pa ne bomo dose-
gli če ne bomo izvoznikom zagotovili dohod-
kovnih motivov z dodatnim stimuliranjem.
Samoupravni sporazum o pospeševanju izvo-
za se prepočasi uresničuje. Odločnejši mora-
mo biti v bitki za zmanjševanje administracije

in družbene režije na vseh ravneh. Le ob
realnih planih s povečevanjem in krepitvijo
dohodka in čistega dohodka kot materialne
podlage dela bodo lahko delavci prevzeli od-
govornost za svoje odločanje.

Čeprav kazalci števila brezposelnih v naši
občini ne predstavljajo velike številke, pa ven-
dar opažamo vse večji razkorak med strukturo
iskalcev prve zaposlitve (v naši občini je regi-
striranih 85) ter prostimi deli in nalogami.
Tako zaposlovanje mladih že postaja družbe-
nopolitično in ekonomsko vprašanje. Ponov-
no pa je bilo poudarjen tudi poziv, da morajo
OZD v naši občini bolj koristiti znanost in
njene potenciale ter jih vnašati v svoje proiz-
vodne programe.

Drugi del razprave pa so člani predsedstva
namenili tudi pripravam na X. kongres ZSS.
Iz uvodnega poročila predsednika OS ZSS
Jožeta Škete se je predsedstvo izčrpno sezna-
nilo s pripravami, ki potekajo v osnovnih or-
ganizacijah sindikata v naši občini. Razprave
o kongresnih dokumentih odlikuje predvsem
poglobljena analiza delovanja sindikalnega
članstva pri razreševanju aktualnih problemov
ekonomskega in družbenopolitičnega sistema
v združenem delu. To poročilo je bilo sprejeto
skupaj s stališči, da bo potrebno vzpodbuditi
delovanje delegatskega sistema na področju
zdravstvenega varstva in da se natančno sez-
nani svet za družbenoekonomski položaj pri
MK SZDL v zvezi s pozitivnimi ugotovitvami
glede združevanja vzgojno varstvenih organi-
zacij v občini. Sprejet je bil tudi sklep, da
sindikat in Socialistična zveza pristopita k
ustanavljanju koordinacijskih odborov sindi-
kata v krajevnih skupnostih, predvsem tam,
kjer so sedeži delovnih organizacij.


